
Beretning for Familiespejd 2017 
 
Det er desværre ikke gået så godt med familiespejd i 2017. Vi har desværre oplevet meget 
ringe interesse for familiespejd. På nær nogle ganske få møder har vi holdt familiespejd for en 
enkelt familie. Vi har sågar oplevet, at der slet ikke kom nogen. 
 
Bestyrelsen har derfor besluttet, at vi indtil videre ikke afholder familiespejd. Det er der flere 
grunde til. For det første mener vi ikke, at vi kan forsvare, at lederne skal bruge ressourcer på at 
planlægge familiespejdmøder, når der er så få deltagere. De kræfter kan bruges bedre i de 
andre grene. For det andet tror vi, at hvis familiespejd skal blive en succes, skal vi afholde 
møder oftere end en gang om måneden. Det har vi ikke ressourcer til i øjeblikket.  


